
PROTOKÓŁ NR 1/2025 Z POSIEDZENIA ZARZĄDU
OSIEDLA KOMORÓW

DATA - 13.01.2025

MIEJSCE - WARSZTAT

GODZ.  – 19.00

Obecni -Anna Ziółkowska,Małgorzata Szymańczyk,Katarzyna Werulik,Bogdan 
Radochoński,Radosław Kochlewski,Andrzej Jurewicz,Michał Jeżewski

Gość – Konrad Siwiński

1. Gość zebrania p.Konrad Siwiński -specjalista od badań społecznych 
wysłuchał członków zarządu w sprawie współpracy zarządu z 
mieszkańcami. Zaproponował przeprowadzenie ankiety która miałaby 
zebrać informacje jakiej aktywności pragną mieszkańcy i dlaczego  
uczestniczą (lub nie) w proponowanych przez zarząd zajęciach.

2. Radosław Kochlewski podjął się kontrolować i usprawniać pracę 
p.Grzegorza Śliwińskiego, który ma kontrakt z gminą na prowadzenie 
strony komorow.pl.

3. Radosław Kochlewski zadeklarował koordynację zakupów 
przemysłowych z funduszu osiedla.

4. Katarzyna Werulik przedstawiła preliminarz wydatków na zajęcia 
sportowe, zajęcia plastyczne i pokój zagadek do końca czerwca. Kwota 
ok.26000 zł

5. Anna Ziółkowska zaproponowała organizację warsztatów wielkanocnych 
wianków ,koncert zespołu Jasia i Małgosi i Bal Futrzaków.Kwota 13500 
zł.

6. Bogdan Radochoński zaproponował organizację pikniku rowerowego i 
rajdu rowerowego.Kwota ok. 2500 zł

7. Andrzej Jurewicz zaproponował organizację pokazów filmowych oraz 
teatrzyku dla dzieci.Koszt ok. 7300

8. Wszystkie wymienione wyżej propozycje dotyczą aktywności zarządu do
końca czerwca 2025 r.

9. Przewodniczący zamknął spotkanie ok.21.30

                                               Przewodniczący Zarządu Osiedla Komorów

                                                                        Michał Jeżewski
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